
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 3 december 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin (vanaf 22.38 u), Dries DP,
Karim, Kristien, Marnik, Milko, Raf, Samuel, Siebe (vanaf 22.16 u), Simme, Stephanie,
Wieter, Yana

Waarnemer: Aram, Joran, Maxim (vanaf 22.30 u), Oberon

Verontschuldigd: Lise, Ruben

De vergadering wordt geopend om 22.08 u.

Goedkeuring agenda

Bij Activiteiten in de verre toekomst wordt het puntje Highland Games toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken Nee
Meer uitleg over docuwiki Webteam Nee
Livingcharter maken Arne J Ja
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal Nee
Mailinglijst ouwezakken (met e) maken Webteam Ja
BTW uitzoeken Aiko Ja
Postenfiches + docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken Nee
Mailen naar mensen met TAP-kaart Wieter Ja
Checklist eetstand op docuwiki Wieter Nee
Info over sleutel Gele Huis vragen Aiko Ja
Vragen of verbroedering op andere datum kan Aiko Nee
Offerte soep aanvragen Wieter Ja
Indeling living bekijken Materiaal Nog mee bezig
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/Posten Nog mee bezig
Workplace voorstellen Karim Nee

� Het is misschien beter als een paar mensen tijdens de lesvrije week de docuwiki in orde maken. Maak wel
nog steeds je postenevaluatie en stuur die door naar Karim. Als Simme tijd heeft, gaat hij een tutorialvideo
maken.

� Wina is wel BTW plichtig. Wij moeten bv. geen BTW betalen aan Alma omdat zij niet altijd verplicht zijn
om BTW te innen, maar aan andere bedrijven moeten we wel BTW betalen.
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� We hebben een sleutel voor het Gele Huis gekregen. Er is een document met uitleg. Het is de bedoeling dat
je steeds op een lijst invult dat je de sleutel meeneemt. Er moet ook telkens iemand van kern of Materiaal
verantwoordelijk zijn dat de sleutel terugkomt.

� Er moet veel materiaal weg uit de living. Als je graag een stoel of zeteltje wilt hebben, laat het dan weten
aan Materiaal.

Mededelingen

� Als we in de toekomst willen investeren in een busje is het mogelijk om hier geld voor te krijgen van
Beheerraad, maar dan moeten we wel een deftig plan voorleggen: welk busje willen we, hoe willen we het
gebruiken, zouden we het ook uitlenen,... Hetzelfde geldt voor het lustrum. Indien er een Scientica fakbar
zou komen, wil Beheerraad hier ook wel geld insteken indien we een businessplan kunnen voorleggen. De
waarborg voor Gnorgl gaat in orde komen.

� De postenverantwoordelijken die nog moeten samenzitten met Lise en Aiko voor de evaluatie moeten een
mailtje sturen om een afspraak te maken. Het is de bedoeling dat je tegen volgende week samenzit met je
post, een verslagje schrijft over je evaluatie en dit doorstuurt naar Lise en Aiko. Volgend semester zullen er
preseskwartiertjes gehouden worden. Hier wordt iedereen verwacht.

� We dachten dat gratis vaten in de Gnorgl 136 euro kosten, maar eigenlijk is het 200 euro. Naast de
aankoopprijs vragen zij namelijk ook de margeprijs. We gaan voorlopig het gratis vat uit de Wina de
Poohbar halen. Het gratis vat van nu woensdag gaat wel door.

Updates

Webteam

Webteam is nog aan het werken aan de website. De volledige front-end (materiaalmodule, inschrijvingsmodule,
shiftenmodule) zal normaal gezien afgeraken tegen de lesvrije week. De back-end kan nog wat langer aanslepen.
Er komt ook een nieuw databasesysteem.

PR

PR is begonnen aan de Jobfair. Verder hebben we sponsoring gekregen van Argenta, Xenit, Capgemini en Ernst
& Young.

Raden

LOKO

Er zijn 2 verkiezingen gebeurd. Verder was er een erkenningsaanvraag voor een soort investeringsfonds (om
samen te beleggen) dat enkele studenten willen oprichten. Uiteindelijk is deze aanvraag afgekeurd, omdat het
niet toegankelijk genoeg was. Ten slotte is er ook nog gediscussieerd over Albatros, omdat daar veel niet in orde
is. Aangezien het Vismarktproject (voor een nieuwe fuifzaal) op de lange baan geschoven is, is er besloten om
voorlopig het contract van Albatros nog te verlengen.
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WV Studentenbeleid

De beleidsplannen Stuvo en Cultuur zijn besproken. Ook het Studentenwelkom is besproken. Het is de bedoeling
dat dit evenement meer verspreid wordt over de stad en dat er meer samenwerking komt met de kringen. Verder
komt er een werkgroep voor uitstroombegeleiding. Dries DP zal in deze werkgroep gaan. Ten slotte is de
toegankelijkheid van fakbars besproken. Er is ook aan elke kring met een fakbar gevraagd om een document in te
vullen over de toekomst hiervan.

Sport WV

Survival of the Students is besproken. We zullen dit jaar opnieuw een obstakel zetten. Dan krijgen we een
startwave, zodat onze leden samen kunnen lopen. Het enige nadeel is dat het tijdens de campagne valt. Het
obstakel kost ons geen geld, want dit wordt terugbetaald door LOKO.

Cultuur WV

Hier is niets interessants gezegd.

Communicatie WV

Er was een introductie over Snapchat voor kringen. Als Media hierin gëınteresseerd zou zijn, moeten ze wat meer
uitleg vragen aan Bart, of het verslag bekijken. Er is ook iets gezegd over betalende facebookadvertenties, maar
dat gebruiken we niet. Daarna zijn de kringbladen besproken. Er zijn enkele kringen die het gevoel hebben dat
hun kringblad niet meer gelezen wordt. Er zijn dan enkele tips gegeven door kringen die dit probleem hebben
aangepakt. Het kwam er vooral op neer dat ze meer originele content in hun kringblaadje hebben gestoken, zoals
wij nu ook aan het doen zijn. Er zijn ook kringen die om de twee weken een deftig boekje maken, zodat ze daar
meer tijd in kunnen steken. In de andere weken maken ze dan gewoon een blad met de activiteiten van die week.
Verder is de campagne voor grensoverschrijdend gedrag besproken. Ze gaan proberen om deze te vernieuwen ten
opzichte van vorig jaar. Er is ook nog een discussie geweest over communicatie tijdens de blok. Volgens sommigen
is dit het ideale moment voor communicatie, want tijdens die periode leven studenten op sociale media.

Scientica

Het Scienticaweekend is geëvalueerd. Er waren enkele mensen van Wina ingeschreven die uiteindelijk niet zijn
gegaan en niets hebben laten weten. De Scienticantus heeft ongeveer 300 euro verlies gedraaid. Eventueel komt
er volgend jaar een ticketsysteem, zodat er meer mensen komen opdagen, en de cantussen van Scientica worden
misschien ook een euro duurder. Ook zijn er momenteel nog te weinig mensen ingeschreven voor de skireis, dus
het is mogelijk dat er een boete van 450 euro betaald moet worden. Verder komt er een après-AV in de Albatros.
De bedrijven voor de Jobfair zijn vergeleken. Er is een bestand gemaakt waar alle overlappen in zijn aangeduid.
Voor het galabal gaan we toch niet terecht kunnen in de Engelenburcht, dus er wordt gezocht naar een andere
locatie. Ondertussen zijn er al redelijk wat mensen die willen meehelpen aan het galabal. In de cantusweek zal er
een cantus minder zijn, want op donderdag gaat de HOKO TD door (dus dan is er geen cantus).

Stura

Er zijn twee mensen verkozen voor de onderwijsraad. Er is beslist dat er weer een examenbevraging georganiseerd
zal worden. Verder is er gedocumenteerd hoe PAL en het monitoraat op elke campus werkt. Ook is er nagedacht
over ijkingstoetsen in het kader van onderwijshervorming. Voor de herindeling van het academiejaar ligt er nog
altijd niets vast. Er is gevraagd om de discussie hierover meer open te trekken, zodat iedereen zich betrokken
voelt.
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Presessenoverleg

We moeten proberen om de studenten Statistiek meer te betrekken. Deze taak zal waarschijnlijk op Internationaal
vallen, omdat het grootste deel van die studenten internationals zijn. Verder is er gepraat over het Quadrivium,
maar de decaan wist daar eigenlijk zelf niets vanaf. Voor het lustrum moeten we budget aanvragen bij de
lustrumvereniging. Hiervoor moeten we Waelkens contacteren.

Evaluatie afgelopen activiteiten

WWO

Er was ongeveer 20 man. Volgend jaar mogen er kommen voorzien worden voor de chips. De activiteit heeft 1
euro onder begroting gedraaid.

EJW fakbartocht

Er was niet zoveel volk (ongeveer 20 man), maar het volk dat er was is wel lang gebleven. Er zijn nog een paar
Guidogidsen verkocht. De fakbartocht heeft 37 euro boven begroting gedraaid.

Provinciezuip

Er is heel veel gedronken. De Kempen zijn gewonnen. Het gastenboek had veel succes. Er zijn wel veel ouderejaars
die nu vinden dat hun Winabar-hoofdstuk is afgesloten en dus niet meer van plan zijn om te komen. We hadden
ook eerder mogen aankondigen dat dit de laatste Winabar in Alma 3 ging zijn, zodat de ouwzakken nog iets
speciaals hadden kunnen doen.

Schachtenconvent

Jan Pellegrims is gekomen met zijn trekzak en heeft nog leuke extra informatie gegeven. Er is nog Jack-Op over,
maar die zal ook nog op het tweede schachtenconvent verkocht worden.

Kelderverkoop

Er is vrij veel verkocht, vooral veel T-shirts. Materiaal was wel vergeten dat de kelderverkoop tot 17u duurde in
plaats van tot 16u. Ze hebben dus nog een tijdje voor het gebouw spullen verkocht uit de kar. De activiteit heeft
50 euro boven begroting gedraaid.

Lezing Veys

Er was ongeveer 35 man. Er is veel goede commentaar gekomen.

Kaas- en bieravond

Er was 13 man aanwezig. De activiteit is doorgegaan op de campus, omdat we in de Gnorgl moesten bijbetalen.
De living was momenteel ook niet geschikt voor een activiteit. Na anderhalf uur waren alle bieren geproefd en is
Samuel naar de bar vertrokken. De afbraak is daarna nog goed verlopen. De activiteit was heel goed uitgewerkt!
De kazen en bieren pasten goed bij elkaar. In het vervolg kan er wel best met inschrijvingen gewerkt worden.
De activiteit kan ook best vroeger in het jaar doorgaan, want nu konden veel mensen niet komen wegens taken,
bachelorproeven, etc.
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Zware bierenbar

Er was niet zoveel volk (op het drukste moment ongeveer 70 man). Er waren dus nog veel zware bieren over.
Deze zullen we op de Pietenbar nog verkopen, eventueel met een promo dat je er chocoladeventjes bij krijgt. Er
zat minder geld in de kassa dan verwacht. Gnorgl verwacht namelijk dat er 1,50 euro in de kassa steekt voor elke
euro die zij erin steken. Maar nu hadden ze gewoon quitte gedraaid.

Activiteiten in de nabije toekomst

Sinterklaas

We hebben bevestiging gekregen van alle proffen. Er is ook al gewinkeld. Er waren veel rode prijzen, dus misschien
kan er nog extra snoep bijgekocht worden. Dries is nog roddels aan het samenstellen. Er moeten nog enkele shiften
ingevuld worden.

Top 50 cantus

De nieuwe inschrijvingsregel werkt goed. Er zijn namelijk al enkele mensen die zich hebben uitgeschreven voor de
cantus. Dit wil dus ook zeggen dat er nog enkele plaatsen vrij zijn. Aangezien er een kan kapot gegaan is, is er
een te weinig. Als je ze online bestelt, kosten ze 8,70 euro en komen er nog 5 euro verzendingskosten bij. LOKO
heeft wel een massa-aankoop gedaan, dus misschien verkopen zij nog kannen. Tijdens het luide gedeelte zal de
top 40 afgelopen worden en tijdens het stille gedeelte wordt dan de top 10 van stille liedjes gezongen.

Schaatsen

Er is gereserveerd op dezelfde locatie als vorig jaar. EJW stelt voor dat andere mensen van het presidium die zin
hebben om te gaan schaatsen ook naar de schaatsbaan kunnen gaan om mee te genieten van de groepskorting.
We gaan dit niet promoten, maar wie wil mag altijd een berichtje naar Benjamin sturen. De eerstejaars die mee
gaan schaatsen krijgen een gratis pintje op de bar. EJW krijgt hiervoor geld mee.

Pietenbar

Arne gaat nog een Engels tekstje schrijven. Het geld voor de inkleding gaat naar versiering en chocoladeventjes.
Verklede mensen krijgen een chocoladeventje en ze zullen ook gegeven worden bij zware bieren. Als je moet
stewarden is het toegestaan om je gratis consumpties voor je shift te gebruiken, maar je mag absoluut niet zat
zijn op je shift. Arne VDK, Dries B en Isabelle zullen de Pietenbar draaien.

Oosterse eetstand

We gaan rode curry met rijst en verse muntthee verkopen. Het recept is uitgetest en het was goed gelukt. Voor de
inkleding zal er Indische muziek gespeeld worden, er zal een extra tentje gezet worden waar een ingeklede zitruimte
wordt ingericht en er zullen henna tattoos gezet worden. Dit wil wel zeggen dat er extra shifters nodig zijn voor
de opbouw en de afbraak. Er is een winkel in de Diestsestraat waar je henna kan kopen.

Jeneverbar

De financiële kant moet nog besproken worden met Gnorgl. Waarschijnlijk zullen er 10 jenevers voor de prijs van
9 verkocht worden en zal er met kaarten gewerkt worden. Er zal eventueel ook een wedstrijd komen voor de
populairste jenevers. Er moet ook een Engelse versie van het tekstje geschreven worden.
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LAN-party met VTK

VTK zal de logistieke kant regelen. Zij gaan ook alle inkopen doen. Verder zal er een happy hour komen voor de
Bicky’s. Hiervoor wordt het geld gebruikt dat VTK altijd in LAN-party’s steekt. Op de plaats waar normaal de
beamer staat zullen tafels komen, zodat er ongeveer 20 man extra kan zitten. Er is een TV waar met de consoles
gespeeld kan worden. Er moet eens bekeken worden of het mogelijk is om nog meer tafels te zetten. Ook moet
er goed op voorhand afgesproken worden hoe de opbouw zal verlopen.

Wrap eetstand

De wrap eetstand gaat door op dinsdag. Het veldje is gereserveerd en we hebben bevestiging gekregen. Alles zal
gewoon doorgaan zoals het eerder al gepland was. Er moeten wel nog shiften ingevuld worden. De wrap eetstand
van Internationaal had nog overschot, dus die hebben we overgekocht.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

Er is een offerte gekomen van Soupaway. We zouden 50 liter bestellen voor 150 man. Vorig jaar hadden we 10
procent korting, dus daar moeten we nog eens achter vragen. Zelfgemaakte soep zou goedkoper zijn. Dit gaat
donderdag uitgetest worden. Voor dessert zal er heisse liebe gegeven worden (dit is ijs met frambozencoulis).
De coulis zullen we zelf maken met diepvriesframbozen en kristalsuiker. Het evenement mag online komen en
de jaarverantwoordelijken moeten gecontacteerd worden. Voor de TAP-ers is er een Google Doc om zich in te
schrijven. We hebben trouwens een mail gekregen van Vaes dat hij nog steeds zijn TAP-kaart niet ontvangen
heeft. Kristof en Sarah gaan deze nog uitdelen. Dit mag volgend jaar misschien wat vroeger gebeuren.

Cultuurreis

Er is nog steeds een plaats vrij. Er is al gevraagd aan de mensen die meegaan of ze nog iemand kennen die
ook meewil, er is ook al een mail verstuurd naar de mensen die hadden aangeduid dat ze interesse hebben in de
Cultuurreis en er is al een bericht op de Winapagina geplaatst, maar er komt geen reactie. Het programma wordt
volgende week opgesteld.

Sportbar

De kickertafel naar de Gnorgl brengen is niet zo haalbaar en er is in het algemeen niet genoeg plaats in de Gnorgl
om competities te houden. Aangezien dit een heel populair aspect is van de Sportbar, zou het dus beter zijn als
we deze bar in de Sportzak houden. Milko gaat eerst eens polsen bij de Gnorgl en de Sportzak of zij dit goed
zouden vinden.

Highland games

We organiseren op 7 maart Highland Games, samen met LBK en Scientica. Er zullen acht ploegen van vier man
zijn. Als er iemand goede ideeën heeft voor opdrachten, mag die dat zeker laten weten. De activiteit draait op
nul en er zullen een paar shiftjes gedraaid moeten worden. Eventueel zal er ook een BBQ gehouden worden. Wina
zal een groot deel van de logistiek op zich nemen. LBK heeft een busje waarmee we dingen kunnen vervoeren.

Winabar op lange termijn

Op lange termijn willen we de Winabar waarschijnlijk niet in de Gnorgl blijven doen. Er zijn twee opties. Ofwel
gaan we terug naar Alma, maar dan moeten ze wel een sterkedrankvergunning hebben en moet er de mogelijkheid
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zijn om eigen drank te geven. Dan zijn we wel weer volledig afhankelijk van Alma. De kans is trouwens klein dat
Alma dit gaat willen. De tweede optie is om een eigen fakbar op te richten die elke dag van de week open is.
Mogelijke partners zijn Scientica en Farma. Indien we dit willen doen moeten we gaan praten met brouwers, de
faculteit, het rectoraat,... en moeten we vooral een duidelijk plan kunnen voorleggen aan de mogelijke partners.

Als we een fakbar willen oprichten, mogen we nog niet direct met mensen in zee gaan. We moeten eerst overleggen
met Farma en Scientica hoe zij de eventuele samenwerking zouden zien. Pas als we een zicht hebben op wat het
allemaal inhoudt om een fakbar op te richten, kunnen we een definitieve mening vormen. De kans is klein dat dit
tegen volgend jaar allemaal in orde geraakt, dus dan moeten we ofwel nog een jaar in de Gnorgl blijven, ofwel eens
vragen of we naar de Sportzak of het Elixir mogen. Er zijn ook twee café’s op de Oude Markt die het eventueel
zouden zien zitten: Café Manger en een nieuw café.

Er zal een werkgroep opgericht worden die bestaat uit Milko, Aderik, enkele mensen die voor het eerste jaar in
Barteam zitten, presesduo, Beheer en eventueel enkele oud-barverantwoordelijken. Arne J en Aram willen ook
graag bij de werkgroep. De werkgroep kan brainstormen en (hypothetische) plannen maken. Ook mag er al
gepolst worden bij Scientica en Farma of zij een samenwerking zouden zien zitten.

Goedkeuring charters

Livingcharter

Het livingcharter:

� De kickertafel niet opheffen of verplaatsen

� Keren en schoonmaken na gebruik (ook de tafels afkuisen)

� Afval meenemen (ook flessendopjes)

� Blijf van de gesloten koelkasten af

� Zet de living terug in de standaardschikking

� Kapotte dingen melden aan Materiaal

� Stil na 23u30, buiten na 24u (dit geldt vooral voor externen)

Het livingcharter moet opgehangen worden in de living. De charters moeten ook meegestuurd worden in mails.
De charters zullen ook met de uitnodiging van de volgende PV meegestuurd worden, zodat we ze dan kunnen
goedkeuren.

Het systeem waarbij je in het potje moet betalen voor bier is niet zo geschikt voor externen. Dit systeem is vooral
handig als we willen dat leden kunnen komen chillen in de living. Als externen komen, kan het potje wel gewoon
op de gang gezet worden. Er moet ook opgepast worden met drank die in de koelkast blijft liggen als externen
komen.

Varia

� Simme: ‘Aiko! Ah, mag ik beginnen?’

� Marnik: ‘Aiko moet het OWG verslag doorsturen.’

� Joran: ‘We hebben nog iets leuks meegemaakt tijdens de stewardshift. Er kwam plots een oude madam
in haar nachtpon op blote voeten voorbij, waarschijnlijk zat. Iemand van LBK zei dat die daar nog eens
gepasseerd was en dat die dement is en niet weet waar ze woont. Daarna passeert er een ziekenwagen en
komt Milko in paniek buitengelopen omdat hij dacht dat het de politie was.’
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� Arne VDK: ‘De sjotterkas past niet in zijn geheel door de deur. En Siebe is zo cool dat ik dacht, ik ga die
jongen nadoen en mijn vingertop afsnijden. Maar ze hebben het terug kunnen vastnaaien. Ik heb ook een
vraag: Sinterklaas heeft mij een keileuk nieuw gezelschapsspel gegeven, wie wil dat met mij spelen?’

� Yana: ‘Morgenavond is het om 21u volleybalmatch voor de dames in de sporthal van UCLL. Zeker komen
supporteren!’

� Dries DP: ‘Aiko, ik moet u nog iets vragen. Er zit ook twee man op mijn hotspot, maar ze zijn braaf geweest
want er is maar 100 MB afgegaan. Het was een strakke vergadering, merci. Ik heb dobbelstenen gekocht
en die zitten vanaf nu altijd in mijn jas, dus je kan altijd wat is de kans komen spelen bij mij.’

� Wieter: ‘Veys en Vaes zijn al ingeschreven voor het kerstfeestje, dus ik kan de inschrijvingen nu afsluiten en
dan hebben we keiveel winst.’

� Benjamin: ‘Gelukkige verjaardag, Stephanie!’

� Stephanie: ‘Toen de vergadering begon, was ik nog jarig, dus ik heb een traktatie bij voor jullie.’ *Iedereen
zingt Happy Birthday*

� Aiko: ‘Sorry Dries, ik zit blijkbaar op uw hotspot. Stephanie moet beter verslag nemen want ze heeft niet
opgeschreven dat iedereen gelukkige verjaardag gezegd heeft. We zijn bij VTK gaan cantussen met enkele
mensen die op het theekransje waren. Die haalden gewoon hun deur uit de scharnieren en legden dat op
bierbakken als tafel. Als je dan pipi moest doen, moest je onder de tafel doorkruipen. Daardoor was mijn
broek vuil en was mijn mama boos.’

� Raf: ‘Ik heb de vice van VTK zijn piemel op zo ver van mijn hoofd voorbij zien komen. Die is over die tafels
geklommen in zijn onderbroek.’

� Maxim: ‘Als je morgen tijd hebt om naar de volleybalmatch van de meisjes te komen kijken, kan je ook naar
de match van de jongens komen kijken.’ Joran: ‘Dat is de elfde pas!’

� Siebe: ‘Redactie, hebben jullie mijn mailtje gehad? Bart was de liedjes van de cantus aan het raden en plots
stuurt Arne mij de top drie door. Ik heb dan een screenshot naar Bart gestuurd en gezegd dat Arne het
al geraden had, maar dan bleek dat Arne gewoon op de site gekeken had. In de Gnorgl staan we na twee
avonden al drie keer op het recordbord. (Dries: om ter langste Mexico (1 min 14), Siebe: zevensprong water
(31 sec) en trio strongbow (24 sec)). Iedereen die nog een recordje wil breken, niet doen. Wieter, uw deur
stond weer open toen ik op de gang kwam.’

� Arne J: ‘Het was een efficiënte vergadering, dus dat is keinice. Is dit trouwens de laatste week van de Cudi?
Ik heb nog een leuke anekdote: blijkbaar liep er een kerel met een louche tas weg uit de kleedkamer van de
sporthal en liepen een halfnaakte kerel en een portier erachteraan, omdat die kerel had zitten filmen in de
kleedkamers. Daarna is er nog politie bijgekomen. Ik vind het spijtig dat ik er niet bij was. Met volleybal
hebben we 1-1 gelijk gespeeld tegen Arenberg. De boom staat op den berg en de boot staat op het water.’

� Milko: ‘Mannen, het is Gnorgl en niet GnorgEl! Ik heb trouwens effectief commentaar gekregen dat Wina
al drie records heeft gebroken. Mijn wekelijkse stressmoment ging als volgt: ik stond de muziek te regelen
en alles was in orde, maar toen riep Adje ineens: “Blauwe lichten, blauwe lichten, blauwe lichten!” Ik was
dus door de bar naar buiten gevlogen, maar iedereen stond daar gewoon rustig op zijn gemak.’

� Aderik: ‘Benjamin, bij deze ben je gëınformeerd dat je nog anderhalve week tijd hebt om een begroting op
te stellen voor de Wina de Poohbar.’

� Karim: ‘Fuck Irène Gijbels met haar fucking kuttaak. Sorry Dries, ik moest dingen opzoeken voor mijn taak.
Gaat niemand het erover hebben dat toen we gezellig bij VTK aan het cantussen waren Freya erbij zat en
senior is geweest?’

� Aiko: ‘Er komt een KV aan. We hebben al een idee van mensen die willen opkomen voor kiescomité. Als
je interesse hebt, pols dan eens bij Adje. Het is ook een optie om kiesombuds te worden. Je krijgt dan de
kans om de allereerste kiesombuds van Wina te zijn! De kans bestaat dat Belmans het wil doen, maar die

8



wil misschien in een lolploeg. Anders wil ik het ook wel doen, maar dan zou ik het wel spijtig vinden dat ik
niet kan opkomen voor onderwijs. Ik vind het trouwens heel irritant dat ik drie mensen niet kan zien, dus
probeer de tafels de volgende keer anders te zetten. Ik ben heel blij met de efficiëntie van de vergadering.
Bekijk voor de PV altijd de actiepuntjes en de agenda en denk na over wat je wilt zeggen.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Kelder- en livingcharter doorsturen naar Stephanie Materiaal 11/12/2017
Evaluatie activiteiten doorsturen naar Karim Activiteitenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Meer uitleg over docuwiki Webteam Zo snel mogelijk
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal 17/12/2017
Checklist eetstand op docuwiki zetten Wieter 17/12/2017
Indeling living bekijken Materiaal 17/12/2017
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal/posten 17/12/2017
Workplace voorstellen Karim 17/12/2017
Samenzitten posten + verslagje doorsturen naar Lise&Aiko Posten 17/12/2017
Docuwiki in orde maken Karim (en anderen?) 11/02/2018

De vergadering wordt gesloten om 00.18 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 17 december 2017 om 22 u in de Winaliving.
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